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To: minvws.nl];IEEE | 5.1.2e @minvws.nl]
Cc minvws.nl]
From:

Sent: Tue 4/7/2020 7:54:51 PM

Subject: Re: Herverwerking isolatiekleding

Received: Tue 4/7/2020 7:54.55 PM

Nog een idee, misschien is het proces met de isolatiejassen niet eens facultatief maar ‘moeten’ zorginstellingen hun materiaal

inleveren vanwege de huidige krapte. Daarom CCBES-o« even.

Morgen even bespreken

van: IEE)" EEN rminvws. n>
Datum: dinsdag 7 april 2020 om 20:53

cc: 5.1.2e )" <BEAN @minvws.nl>

Onderwerp: Herverwerking isolatiekleding

IIE
Bijgaand het advies van het RIVM over hergebruik van isolatiejassen. Dit rapport zal ook nog worden verspreid met een

bijgaande brief, zoals besproken.

NVZ en NFU probererfEREgIEn/ of ik morgen contact mee te hebben hierover.

Zou jij nog kunnen laten weten wat er concreet met Cleanlease en STERIS is besproken/afgesproken (wat is mogelijk etc.)? Dan

zouden we dit in de brief kunnen opnemen hoe zorginstellingen deze procedure kunnen gebruiken.

Met betrekking tot de facturering van STERIS; dit hebben we vanmiddag besproken, en als het voor STERIS wenselijk is, dan

kan dit via VWS lopen. Hoe dit exact eruit ziet komen we nog op terug.

Groeten,

5.1.2e


